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0 Introductie 

Introductie bewonersverengingen en stand van zaken door Eric van Baarsel als procesbegeleider vanuit 

Stadsdeel Loosduinen.. 

Op dit moment zijn er 3 bewonersverenigingen opgericht binnen de grenzen van de wijk Vroondaal t.w.: 

Hofstedepark, Westmadepark en Vroondaal Zuid. De Bewonersvereniging van de buurt Vroonvaart is nog 

in oprichting en bevind zich nog in een vroeg stadium. 

 

Vooruitlopend op een beslissing van de gemeente Den Haag om Vroondaal af te splitsen van 

Kraayenstein en tot een zelfstandige wijk te benoemen is Eric begonnen met het proces tot oprichting 

van een Wijkberaad Vroondaal. De planning is om de oprichting van het wijkberaad begin juli af te 

ronden. 

 

1 Vroondaal  Zuid 

Buurtbewoner en voorzitter van het oprichtingsbestuur neemt het woord en geeft uitleg over het proces 

rond de oprichting van de bewonersvereniging. 

 

Waarbij wordt verteld dat men is begonnen na de informatie avond die is gehouden door GEM Vroondaal 

en de gemeente d.d. 12-04-2022. 

 

Het oprichtingsbestuur wordt geïntroduceerd: 

 

Theijs van Welij : voorzitter 

Daniel Soares : secretaris 

Harry van der Zwan : penningmeester 

Andreas Zenthofer : algemeen bestuurslid 

 

2 Commissies 

Binnen de statuten van de bewonersvereniging is plaats voor een aantal commissies. 

Het oprichtingsbestuur stelt de volgende commissies voor. Uiteraard kan hier later op uitgebreid worden 

mochten er buurtbewoners zijn die andere ideeën hebben. 

 

2.1 Commissie Verkeer & Veiligheid 

Deze commissie zal zich bezighouden met alle aspecten rondom verkeersveiligheid en criminaliteit in de 

buurt. 

Voor nu zal de commissie vanuit het bestuur begeleid worden vanuit bestuur door Harry van der Zwan. 

Vanuit bewoners zullen Darja & David (bestaande buurtwacht) aansluiten. 

 

Darja heeft kort een toelichting gegeven op wat er aan veiligheid al gebeurd in de buurt o.a. met 

betrekking tot de buurtpreventie en buurtwacht die er geweest is. 

 



 

 

 

 

3/3 

2.2 Commissie Woonomgeving 

Deze commissie zal zich bezighouden met alle aspecten rondom de openbare ruimtes incl. de 

gebiedsontwikkelingen rondom Madestein, de speeltuinen als ook alle andere openbare voorzieningen in 

de buurt. 

Voor nu zal de commissie vanuit het bestuur begeleid worden vanuit bestuur door:  

Theijs van Welij en Andreas Zenthofer. 

 

2.3 Commissie Samenleving / Cultuur en Evenementen 

Deze commissie zal zich bezighouden met het organiseren en begeleiden van evenementen in de buurt 

alsook het samen met de andere buurten organiseren van wijk brede evenementen. 

Voor nu zal de commissie vanuit het bestuur begeleid worden vanuit bestuur door:  

Daniel Soares. 

Vanuit de bewoners zijn er al diverse bewoners die hebben aangegeven interesse te hebben om hierin 

mee te werken. 

Dit zal in de komende weken verder opgepakt worden. 

 

2.4 Kascontrole commissie 

Wettelijk is het verplicht een kascontrole commissie te hebben die onafhankelijk van het bestuur de 

financiën van de vereniging te controleren. Het is fijn als 2 buurtbewoners deze rol op zich willen nemen. 

3 Contributie 

Vanuit het bestuur is een voorstel gedaan om de jaarlijkse contributie vast te stellen op €20,- per 

huishouden. Vanuit de aanwezige bewoners kwamen hierover wat vragen over hoe er tot dit bedrag 

gekomen was.  

Het antwoord vanuit het bestuur was dat dit op dit moment nog een gevoelskwestie is. We willen de 

drempel laag houden. 

Het doel is om de vast kosten van de vereniging (website, KVK, vergaderkosten e.d.) uit de contributie te 

kunnen bekostigen. Hiervoor zal een inventarisatie gemaakt moeten worden van de kosten om tot een 

geïnformeerd totaalbedrag te komen. 

 

Het definitieve contributie bedrag zal bij de ALV vastgesteld worden. 

 

4 Wat verder ter tafel komt. 

Vanuit de aanwezigen is de tip meegegeven dat de communicatie omtrent de vereniging uitgebreider 

mag. De opkomst van de avond geeft aan dat er meer aan marketing en communicatie gedaan moet 

worden. 

Dit wordt door het bestuur ter harte genomen en we zullen dit in de komende weken/maanden verder 

oppakken en uitbreiden 

 

Een volgende ALV is voorzien in het najaar om de commissieleden te presenteren, een begroting en 

huishoudelijk reglement vast te stellen.   


